
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 27/3/2025

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Το Δημοτικό Συμβούλιο Πωγωνίου Ιωαννίνων κατά της διακοπής
λειτουργίας στρατοπέδου»

Κύριε Υπουργέ,

Σε συνέχεια της υπ΄ Αριθμ.:3312/12-02-2025/ΔΚΕ/ΒτΕ ερώτησής μας εν θέματι: «Και η
Κόνιτσα Ιωαννίνων θύμα της “αναδιάταξης”  των στρατιωτικών δομών -  Κλείνει το 583ο

Μ/Π Τ.Π. της» κι όπως προσφάτως συμπληρωματικά ενημερωθήκαμε, διαπιστώνουμε
ότι επιχειρείται στοχοποίηση της Περιφέρειας Ιωαννίνων, όσον αφορά τη σπουδή του
ΥΠΕΘΑ να κλείσει νευραλγικά παραμεθόρια στρατόπεδά της. Το εν λόγω δεδομένο
προκύπτει και δια προσφάτου ψηφίσματος του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου
Πωγωνίου Π.Ε. Ιωαννίνων, στο οποίο καταδεικνύεται «…η κατηγορηματική αντίθεσή του
στο κλείσιμο ή στην υποβάθμιση οποιουδήποτε στρατοπέδου της περιοχής…» και
συγκεκριμένα Στρατοπέδου στο Καλπάκι. Τέλος, η διαχρονική παρουσία στρατιωτικών
μονάδων στην αναφερόμενη περιοχή λειτουργεί αποτρεπτικά ενισχύοντας την εθνική
ασφάλεια και την κοινωνική συνοχή.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, αντί κλεισίματος του Στρατοπέδου στο Καλπάκι Δήμου Πωγωνίου, όπως
εκτός της διατήρησής του να ενισχυθεί η στρατιωτική παρουσία στην ελληνοαλβανική
μεθόριο, διότι σε αντίθετη περίπτωση το αίσθημα ασφάλειας των κατοίκων της
ευρύτερης περιοχής του εν λόγω Δήμου θα κλονιστεί, αφού η απομάκρυνση
στρατιωτικών δυνάμεων θα αυξήσει την παραβατικότητα, το λαθρεμπόριο και τη
διακίνηση παράτυπων μεταναστών;
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